
Kinza is the icon of the land of Arabia. It is a set of values rooted in this ancient land full of 

treasures. Kinza is the trade name for a group of soft drinks offered by Al Jameel International, 

which are manufactured and packaged according to the highest international quality rates by 

expert and skilled hands inside one of the largest beverage bottling factories in the Kingdom of 

Saudi Arabia. Kinza is not just a can of cola, it is an icon.

Saudi headquarters - the first industrial city in Jeddah.

The factory extends over an area of 15,000 square meters, equipped with the latest production 

and filling lines for soft drinks and within modern and advanced international standards with 

production capacity of 52 million cartons per year.

كينزا هى ايقونة ارض العرب ، هي مجموعة القيم المتأصلة داخل هذه الارض العريقة المليئة بالكنوز ، كينزا 

هو الاسم التجاري لمجموعة المشروبات الغازية التى تقدمها الجميل العالمية والتى يتم تصنيعها وتعبئتها 

وفق اعلى معدلات الجودة العالمية بأيدي خبيرة وماهرة داخل احد اكبر مصانع تعبئة المرطبات بالمملكة 

العربية السعودية، كينزا ليست مجرد علبة كولا ، بل هي رمز .

المقر السعودية – المدينة الصناعية الأولي بمدينة جدة.

يمتد المصنع على مساحة ١٥  الاف متر مربع مجهز بأحدث خطوط إنتاج وتعبئة المشروبات الغازية وضمن 

 ، يدعم 
ً
معايير عالمية حديثة ومتطورة ، يمتاز المصنع بقوة إنتاجية عالية تصل إلي ٥٢ مليون كرتون سنويا

ذلك أربعة خطوط انتاج لتعبئة العلب المعدنية باحجامها مختلفة.

Saudi Arabia

Head office: Jeddah
Tel:  +966 12 6363455
Fax:  +966 12 6363425
UAN:  +966 920006488
Email:  export@aljameelfood.com
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Kinza Cola is the main drink of the Kinza soft drinks family, 
Kinza Cola is a modern leap to a new era of the cola soft drink,  
Kinza Cola is characterized by its great taste which has been 
carefully selected according to the opinions of the seniors 
experts in this field by assistance of the most famous and global 
consulting experts to get a taste changing the consumers' 
perception towards the Cola flavor, Kinza Cola is carefully 
produced, according to the latest drink packaging and 
manufacturing technologies in the world and according to 
international specifications and standards, by the metal 
packaging system in different sizes. 

Ingredients: Water, Sugar, Carbon Dioxide, Ammonium Sulfate, 
Caramel, Caffeine, Natural Cola Flavor.

كينزا كولا هو المشروب الرئيسي لعائلة كينزا للمشروبات الغازية ، كينزا 
تتميز   ، الغازي  الكولا  لمشروب  جديد  لعهد  عصرية  إنتقالة  هي  كولا 
 لأراء أكبر الخبراء في 

ً
بطعمها الرائع الذي تم اختياره بعناية فائقة وفقا

هذا المجال و بالاستعانة بأشهر بيوت الخبرة على مستوي العالم لنصل 
فى النهاية لمذاق سوف يغير مفهوم المستهلكين تجاه نكهة الكولا ، 
وتصنيع  تعبئة  تقنيات  أحدث  وفق  فائقة  بعناية  كولا  كينزا  تنتج 
بنظام  ومعاييرعالمية  وبمواصفات  العالم  مستوى  على  المشروبات 

التعبئة المعدنية بمقاسات مختلفة.
 ، الامونيا، كرميل  الكربون، سليفت  اكسيد  ثاني  : ماء، سكر،  المكونات 

كافيين, نكهة الكولا الطبيعية.

OUR
PRODUCTS

COLA

CONTAINER CAPACITY
20 F Without Pallet 40 F With Pallet

AVAILABLE CAN SIZES

360ml x24
330ml x24
320ml x24 
300ml x24
250ml x30
185ml x30
150ml x30

2257 cases
2500 cases
2500 cases
2600 cases
2529 cases
3275 cases
3400 cases

2600 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
3840 cases
3840 cases



CITRUS

Kinza Citrus is the second flavor of Kinza Family, where the 

citrus fruit is a main flavor of this category of drinks. Kinza Citrus 

is characterized by a great and unique taste that has been 

carefully selected to suit all tastes, where Kinza Citrus is packed 

by the metal can packaging system in different sizes.

Ingredients: Water, Sugar, Carbon Dioxide, Citric Acid, Natural 

Lemon & Lime Flavor, Caffeine, Potassium Sorbate, Sodium 

Benzoate, Sodium Citrate, Tartrazine.

كينزا حمضيات هي النكهة الثانية من عائلة كينزا ، حيث تعتبر الحمضيات 

من النكهات الرئيسية لهذه الفئة من المشروبات ، تتميز كينزا حمضيات 

بطعم رائع ومميز تم اختياره بعناية فائقة ليتناسب مع كافة الاذواق ، 

بمقاسات  المعدنية  العلب  تعبئة  بنظام  حمضيات   كينزا  تعبئة  يتم 

مختلفة.

 

نكهة   ، الستريك  حامض  الكربون،  اكسيد  ثاني  سكر،  ماء،  المكونات 

وبنزوات  البوتاسيوم  سوربات  كافيين،  الطبيعية،  والليم  الليمون 

الصوديوم، سترات الصوديوم، تارترازين .
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CONTAINER CAPACITY
20 F Without Pallet 40 F With Pallet

AVAILABLE CAN SIZES

360ml x24
330ml x24
320ml x24 
300ml x24
250ml x30
185ml x30
150ml x30

2257 cases
2500 cases
2500 cases
2600 cases
2529 cases
3275 cases
3400 cases

2600 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
3840 cases
3840 cases



ORANGE

Kinza Orange is the third flavor of Kinza Family; whereas the 

orange flavor is very popular, of special advantage and adored 

by everyone, it has been necessary for the orange flavor to join 

the Kinza Family. Kinza Orange is characterized by a great and 

special taste which has been carefully selected to suit all tastes. 

Kinza Citrus is packed by the metal can packaging system in 

different sizes.

Ingredients: Water, Sugar, Carbon Dioxide, Citric Acid, Potassium 

Sorbate, Sodium Benzoate, Gum Arabic, Nature-identical Orange 

Flavor, Sodium Citrate, Sunset Yellow Color, Azorubine.

الثالثة من عائلة كينزا ، وبما أن نكهة البرتقال  كينزا برتقال هي النكهة 

انضمامها  الضرورى  ،كان من  الجميع  للغاية ومميزة ويعشقها  محبوبة 

لعائلة كينزا ، تتميز كينزا برتقال بطعم رائع ومميز تم اختياره بعناية فائقة 

ليتناسب مع كافة الاذواق ، يتم تعبئة كينزا حمضيات بنظام تعبئة العلب 

المعدنية بمقاسات مختلفة. 

الستريك، سروبات  الكربون، حامض  ثاني اكسيد  : ماء، سكر،  المكونات 

البوتاسيوم وبنزوات الصوديوم ، صمغ عربي ، نكهة البرتقال المطابقة 

Oللطبيعة، سترات الصوديوم ، لون اصفر غروب الشمس وازوربين.
R
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CONTAINER CAPACITY
20 F Without Pallet 40 F With Pallet

AVAILABLE CAN SIZES

360ml x24
330ml x24
320ml x24 
300ml x24
250ml x30
185ml x30
150ml x30

2257 cases
2500 cases
2500 cases
2600 cases
2529 cases
3275 cases
3400 cases

2600 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
3840 cases
3840 cases



LEMON

Kinza Lemon is the fourth flavor of Kinza Family, the lemon 

flavor is one of the most important soft drink flavors and it has 

been necessary for the lemon flavor to join the Kinza Family. 

Kinza Lemon is characterized by a great and special taste which 

has been carefully selected to suit all tastes. Kinza Lemon is 

packed by the metal can packaging system in different sizes.

Ingredients: Water, Sugar, Carbon Dioxide, Citric Acid, Malic Acid, 

Natural Citrus Flavor, Sodium Citrate, Sodium Benzoate.

الليمون  نكهة  تعد   ، كينزا  عائلة  من  الرابعة  النكهة  هي  ليمون  كينزا 

من  وكان  مميزة  فهي   ، الغازية  للمشروبات  النكهات  اهم  من  واحدة 

الطبيعي انضمامها لعائلة كينزا ، تتميز كينزا ليمون بطعم رائع ومميز تم 

اختياره بعناية فائقة ليتناسب مع كافة الاذواق ، يتم تعبئة كينزا ليمون 

بنظام تعبئة العلب المعدنية بمقاسات مختلفة.

 

حامض  الستريك،  حامض  الكربون،  اكسيد  ثاني  سكر،  ماء،   : المكونات 

بنزوات  الصوديوم،  سترات  الطبيعية،  الحمضيات  ،نكهة  الماليك، 

الصوديوم.
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CONTAINER CAPACITY
20 F Without Pallet 40 F With Pallet

AVAILABLE CAN SIZES

360ml x24
330ml x24
320ml x24 
300ml x24
250ml x30
185ml x30
150ml x30

2257 cases
2500 cases
2500 cases
2600 cases
2529 cases
3275 cases
3400 cases

2600 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
3840 cases
3840 cases



"Lift Up" is a name with a strong meaning that symbolizes the 

vibrant energy for all those looking for audacity. It was prepared 

and invented by the best experts to suit all tastes with its high 

value. It is distinguished by its content rich in vitamins, guarana 

extract and ginseng. Lift Up is a translation of what young 

people are looking for, as it is a drink that takes you to a new 

dimension of enthusiasm. Lift Up is produced according to the 

highest international quality standards without any harmful 

additives.

"ليفت أب" أسم ذو معني قوي يرمز للطاقة النابضة لكل من يبحثون 

عن الجرأة ، تم إعداده وإبتكاره على يد أفضل الخبراء ليتناسب بقيمته 

وخلاصة  بالفيتامينات  الغني  بمحتواه  يتميز   ، الاذواق  كافة  مع  العالية 

، فهو  ، ليفت أب هو ترجمة لما يبحث عنه الشباب  الجورانا والجنسينج 

عد جديد من الحماس ، ينتج ليفت أب وفق  مشروب ينطلق بك الي بُ

اعلي معايير الجودة العالمية بدون اي اضافات ضارة. 

CONTAINER CAPACITY
20 F Without Pallet 40 F With Pallet

AVAILABLE CAN SIZES

500ml x24
360ml x24
330ml x24
320ml x24 
300ml x24
250ml x30
185ml x30
150ml x30

1625 cases
2257 cases
2500 cases
2500 cases
2600 cases
2529 cases
3275 cases
3400 cases

1800 cases
2600 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
2880 cases
3840 cases
3840 cases
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